
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Slangerup d. 14-10-2020 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Lærkensten 

 

Mødet blev afholdt d. 14-10-2020 hos Torben, Rugmarken 3.           

 

Mødedeltagerne var: Torben Sonne, Rugmarken 5.      

             Søren Jensen, Bygmarken 6 

              Leif Sillemann, Havremarken 5.  (ref.) 

            Martin Ørgaard, Rugmarken 8.      

 

1. Konstituering er uændret.    

2.   Arbejdsskade forsikring –  Søren undersøger om det er nødvendigt. 

      3.   Indkomne forslag:  

 

1: Forslag om Robot-græsslåning: Det er ikke praktisk muligt pga. stor afstand mellem de 3 arealer.                                                                                                                                          

.   Derudover vil der være stor risiko for tyveri/hærværk af maskinerne. 

    

Bryd opgaverne ned i mindre dele og koordiner arbejdet: En god ide          

   Vi vil til foråret komme med de opgaver som man kan byde ind på. 

   Vi drøftede bla. betaling til dem som deltager på arbejdsdagen. 

   Søren kontakter et nystartet gartnerfirma, om lidt beskæringsopgaver.               

.  (bålpladsen, træer og beplantning). 

 

2: Bestyrelsen skal rette henvendelse til, kommunen samt de 2 nabo-grundejerforeninger om parkering. 

     Der holder alt for  mange biler langs Agervej, mens flere parkeringspladser på deres områder er tomme. 

     Vi laver et skriv til de 2 grundejerforeninger, om parkering på Agervej.  

     Vi mener ikke det er vores opgave at inddrage kommunen i denne sag. 
 

3: Oprettelse af en Facebook-gruppe. Vi vil her opfordrer alle som har lyst til være en del af Facebook-   

gruppen Lærkenstengruppen, Her kan man dele nyttige informationer sammen i denne lukkede gruppe. 

Gruppen er nu oprettet på Facebook. 

 

Slotsmosen: Vi har ikke lyst til at påtage os denne opgave men opfordrer til at man selv retter    

henvendelse til kommunen. 

 

 

    


